
          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS  
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2023.gada 16.maijā          Nr.5 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Gita Avote – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece 
(piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)    
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)   
Vilmārs Vesingi – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis  
 

Sēdē nepiedalās: Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis – aizņemts 
pamatdarbā 

 
Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts   
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā)  
   Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Ligita Sīmane  – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
 

Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs R.Rastaks ierosina papildināt sēdes darba 
kārtību ar informatīvu ziņojumu “Par pieredzes apmaiņas braucienu uz Somiju”. 
 
Darba kārtība: 

1. Par finansējumu draudzes organizētajam koncertam kapusvētku laikā 

2. Par 2023./2024. akadēmiskajā gadā atbalstāmām studiju programmām 

3. Par noteikumiem “Valkas  novada  pašvaldības stipendijas piešķiršanas kārtība rezidentūras 

ģimenes ārsta programmā studējošajiem” 
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4. Par noteikumiem “Valkas  novada pašvaldības stipendiju piešķiršanas kārtība studējošajiem  

novada  jauniešiem un profesionālās izglītības iestāžu audzēkņiem” 

Informatīvais ziņojums “Par R.Rastaka pieredzes apmaiņas braucienu uz Somiju”. 

 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Vesingi,  
G.Albergs, S.Pilskalne), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Izglītības, 
kultūras un sporta komitejas sēdes Nr.5 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par finansējumu draudzes organizētajam koncertam kapusvētku laikā 

_______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, I.Grandava, G.Albergs, U.Ozoliņa. 
R.Rastaks paskaidro, ka ir saņemts iesniegums ar lūgumu piešķirt 400,00 EUR koncerta organizēšanai 
kapu svētku laikā. 
V.A.Krauklis informē, ka katru gadu draudzei tiek piešķirta nauda kapu svētku norisei un parasti tika atrasti 
privātie atbalstītāji, kuri finansiāli palīdzēja noorganizēt šādu koncertu un pašvaldība iepriekš šim mērķim 
nav piešķīrusi līdzekļus. 
G.Avote ierosina nepieciešamo summu paņemt no Ērģemes pilsdrupu pasākuma budžeta un piešķirt 
draudzei. G.Albergs iebilst, ka, izlasot iesniegumu, nav skaidra koncerta finansējuma būtība un ierosina, 
uzaicinot iesnieguma iesniedzējus, noskaidrot papildus informāciju. 
V.A.Krauklis izklāsta iepriekšējo gadu pieredzi.  
U.Ozoliņa uzskata, ka summa nav tik liela un būtu jāfinansē no līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem, jo 
nebūtu pareizi paņemt no Ērģemes pilsdrupu pasākumu budžeta. Savukārt V.A.Krauklis informē par 
apstākļiem, kas izveidojušies saistībā ar Ērģemes pilsdrupu pasākumu, proti, iepriekš plānotais mūziķis ir 
atteicis dalību. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā, kā arī pieaicinot Turnas tautas nama 

vadītāju B.Karpovu un iesnieguma iesniedzēju. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Vesingi,  G.Albergs, S.Pilskalne), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Piešķirt biedrībai “Latvijas evaņģēliski luteriskās Baznīcas Valkas - Lugažu draudze”, reģistrācijas 
numurs: 90000239987, juridiskā adrese: Raiņa iela 9, Valka, Valkas novads, dotāciju 400,00 EUR 
(četri simti euro, nulle centi) apmērā kapu svētku koncerta organizēšanai Valkā 2023.gada 
5.augustā. 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 

 

2.§ 
Par 2023./2024. akadēmiskajā gadā atbalstāmām studiju programmām 

_______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote. 
G.Avote ierosina nomainīt punktā 1.5 minēto “informātikas skolotājs” uz “datorikas skolotājs”. 

G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Vesingi,  G.Albergs, S.Pilskalne), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Noteikt 2023./2024.akadēmiskajā gadā kā atbalstāmās studiju programmas:  
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1.1. mūzikas pedagogs ar specializāciju vokālais pedagogs vai akordeona spēle, vai 
sitaminstrumentu spēle, vai pūšaminstrumentu spēle, vai klavierspēle, vai stīgu instrumentu 
spēle;  

1.2. mūzikas skolotājs;  
1.3. pirmsskolas izglītības mūzikas skolotājs; 
1.4. angļu valodas skolotājs;  
1.5. datorikas skolotājs;  
1.6. fizikas skolotājs; 
1.7. sporta skolotājs vai vieglatlētikas treneris; 
1.8. igauņu valodas speciālists; 
1.9. psihologs; 
1.10. deju skolotājs, horeogrāfs; 
1.11. sociālais darbinieks; 
1.12. cita novadam nepieciešamā specialitāte. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

3.§ 
Par noteikumiem “Valkas  novada  pašvaldības  stipendijas piešķiršanas kārtība rezidentūras 

ģimenes ārsta programmā studējošajiem” 

_______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, I.Grandava. 
R.Rastaks paskaidro, ka saturiski nekas nav mainīts, bet saistībā ar likuma maiņu, tiek aktualizēta atsauce 

uz likumu, kā arī vērš uzmanību uz to, ka citas pašvaldības piedāvā stipendiju jau minimālās algas apmērā, 

tāpēc studējošo vidū ir parādījusies interese pieteikties uz šīm stipendijām. V.A.Krauklis papildina, ka mūsu 

pašvaldības piedāvātā stipendija ir nekonkurētspējīga un raksturo situāciju pašvaldībā ģimenes ārstu 

praksēs, ierosinot paaugstināt stipendijas apmēru, un, nosakot to minimālās mēnešalgas apmērā. 

Notiek diskusija par budžeta iespējām.  

Notiek diskusija par to, kurš parakstīs līgumus ar stipendiātiem. 

G.Avote aicina balsot, veicot labojumus noteikumos, mainot stipendijas apmēru un līguma paraksttiesīgo 
personu un jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 6 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, V.Vesingi,  G.Albergs, S.Pilskalne), PRET 

– nav, ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atcelt Valkas novada pašvaldības domes 2022.gada 31.marta noteikumus Nr.2 (lēmums Nr.72 
(sēdes protokols Nr.6, 6.§.)) “Valkas  novada  pašvaldības  stipendijas piešķiršanas kārtība 
rezidentūras ģimenes ārsta programmā studējošajiem”. 

2. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības noteikumus Nr.__  “Valkas  novada  pašvaldības  
stipendijas piešķiršanas kārtība rezidentūras ģimenes ārsta programmā studējošajiem”. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

4.§ 
Par noteikumiem “Valkas  novada  pašvaldības stipendiju piešķiršanas kārtība studējošajiem  

novada  jauniešiem un profesionālās izglītības iestāžu audzēkņiem” 

_______________________________________________________________________ 

(R.Rastaks) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, V.Vesingi, I.Grandava. 
V.A.Krauklis ierosina šajos noteikumos nemainīt stipendijas apmērus, bet darīt to nākošgad. 
Notiek diskusija par studiju kredīta atmaksas niansēm. 
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V.Vesingi jautā, vai stipendijas apmēru nav plānots mainīt, uz ko V.A.Krauklis atbild, ka tas noteikti ietekmēs 

budžetu, un atkārto, ka par to varētu lemt, izskatot nākamā gada budžetu. 

Notiek diskusija. 

I.Grandava informē, kāda ir bijusi budžeta izpilde pagājušo gadu, un papildina, paskaidrojot, ja plānojam 

palielināt summu šajā sadaļā, tad jālemj par papildus līdzekļiem. 

 

Deputāte U.Ozoliņa pamet ZOOM video tiešsaistes platformu pulksten 10:32. 

 

G.Avote norāda, ka nākamajā gadā būtu lietderīgi paredzēt papildus līdzekļus stipendijām, bet šogad atstāt 

kā ir. Notiek diskusija. 

A.Birkavs ierosina pielikt katrai pozīcijai 50,00 EUR.  

V.A.Krauklis aicina pievērst uzmanību tam, ka neklātienes studenti ir uzcītīgāki, tāpēc aicina vienādot 

stipendijas summu gan neklātienes, gan klātienes studentiem, un nākamajā gadā lemt par klātienes 

studentu stipendijas paaugstināšanu.  

G.Avote aicina balsot, veicot labojumus noteikumos, mainot stipendijas apmērus gan klātienes, gan 
neklātienes studentiem, nosakot stipendiju 150,00 EUR apmērā, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu 
komitejā. 
U.Ozoliņa balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un saskaņā ar Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti vārdiski balsojot 

deputātiem: PAR – 5 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, V.Vesingi,  G.Albergs, S.Pilskalne), PRET – nav, 

ATTURAS – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja  
N O L E M J : 

1. Atcelt 2016.gada 24.novembra noteikumus Nr.7 “Valkas  novada  pašvaldības stipendiju 
piešķiršanas kārtība studējošajiem novada  jauniešiem un profesionālās izglītības iestāžu 
audzēkņiem”, kas apstiprināti ar Valkas novada pašvaldības domes 2022.gada 26.maija lēmumu 
Nr.123 (protokols Nr.8, 4.§).  

2. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības noteikumus Nr.__  “Valkas  novada  pašvaldības stipendiju 
piešķiršanas kārtība studējošajiem novada  jauniešiem un profesionālās izglītības iestāžu 
audzēkņiem”. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
Ar informatīvu ziņojumu uzstājas R.Rastaks, informējot par pieredzes apmaiņas braucienā uz Somiju gūto 
pieredzi. Brauciena mērķis bija iepazīties ar Somijas pašvaldību izglītības sistēmu. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 11:05 
 
 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 

 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 

 


